
Styremøte i Norsk Spaniel Klub  
avdeling Sogn og Fjordane 

18. april 2018 på Skype 20.00 til 20.50 

Til stades:   Laila Røneid, Inger Handegård, Hilde Rotihaug, Torild Ulvesæter (forlot møtet etter 
sak 8‐18) 

Nr  Sak  Kven gjer kva når 
  Gjennomgang av saker frå forrige møte
16‐17   Ny heimeside til avdelinga  

Gamle dokument som manglar er etterlyst hjå NSK‐webmaster. 
Dei skal finnast ein stad. Ventar framleis på tilbakemelding.  

 
 

3‐18  Treningsdagar/aktivitetsdagar i Sogn, Sunnfjord og Nordfjord
Laila sjekkar om me får vera på Byrkjelo – aktuell helg er 13 mai 
Inger sjekker leige av ridehall på Kaupanger i mars – måtte gå ut 
grunna sjukdom. 

Styret ‐ snarast 

  Utlodding kunst
Me har fått tilbod frå Siv Heidi Rognmo om å lodde ut eit bilde av 
vinnaren sin hund, for å få inntekter til klubben. Me fekk ikkje 
seld alle lodda, men det vart eit overskot på kr. 2.650. Vinnar 
vart Nils Solheim.  

 

4‐18  Årsmøtet 2018 
Vart gjennomført etter reglane. 
Dokument og rapportar vart sendt HS lenge før fristane. 
Må signerast. 

Torhild skriv ut, signerer og gir 
vidare til Elin Anita. 

  Nye saker 
5‐18  Regnskaps‐status

Styret har ikkje fått oppdatering til møtet frå kasserer 
6‐18  RS 2018 

Avdelinga sender ingen representanter i år grunna møtekollisjon 
og jobb 
Me prøver å gi fullmaktene til ei anna avdeling . 
Feil i årsmeldinga for 2017 – punkt 2.4  Laila Røneid vart innvald i 
ordensutvalget i 2017. Må vera gammalt som står der. 
Ny lovmal – Laila sender inn våre spørsmål til HS 
Digitalisering av Våre Spaniels – me ser både positive og negative 
sider av dette. Størst verknad er den økonomiske, men me er 
redd me mister klubbindentiteten og  ”hvermansen” som 
medlem.  
Me skal samarbeide med Norsk Retrieverklubb i 2019 med felles 
utstilling 
Avdelinga har hatt einaste registrerte ”hundefrisør” i fylket på 
kurs for nokre år sidan. 
Fullcertordninga – Å ta det vekk ordninga vil medføre minska 
antal cert‐hundar og i praksis færre avlshundar, men vil neppe gi 
færre champions fordi ein må ha stor‐cert der. Dokumentert av 
NKK. Men det vil medføre frustrasjon i ringen mellom utstillarar 
og nokon vil la vera å melda på hundar dersom dei er ”full‐certa” 
(gentlemanstanken). Påmeldingstallet gjekk opp då ordninga vart 
innført. Vil truleg gå ned at dersom den blir fjerna. Me har hatt 
det slik i for kort tid – berre tre år. 
 

 
 
Laila sender spørsmål om 
lovmalen til HS 
 
Styret prøver å finne RS‐
utsendingar med same syn på 
viktigaste sakene som oss, og gir 
desse våre to 
fullmakter/stemmer 



7‐18  Nytt system for blodsporprøver 
Utfordring er betaling/for mange påmeldt 
Me må setje oss betre inn i dette og sjå erfaringar andre gjer oss 

Utsett til neste møte 

8‐18  Aktivitetar 
Rally – mindre påmeldt enn i fjor– vår + nytt regelverk 
Prøven er raskt godkjent. Lite overskot grunna få påmeldte 
Vurdere om me skal ha vår eller haust til neste år. Diskutere det 
snart. Fantastisk hjelp frå mange på stevnet! 
Sporprøve Årdal – dommer Jarle Rogne 
Me prøver å få ein dommar til. 
Sporprøven Eid – regionmesterskap laurdag 
Kjell Åge Birkeland, Birger Hogrenning, Roger Aure og Hilde 
Rotihaug. Prøver å få ein dommar til. Litt problem med lokale – 
distriktssamling 4H – me har tilgang til toalett 
Skankar og blod er på plass/avtalt 
Gi tilbod til alle dommarar og selje til medlemmer 
Sende ut epost til alle dommarne om start sporsesong, skjema, 
blod osv. 
Rosettar – er på plass 
Regionmester rosetter vert henta på Eide 22.04 
JAL og apport prøve – problem med å få dommar 
Har spurt fleire – starta hausten 2017 
Laila har sendt epost til leder JK – venter på svar 
Epost til medlemmene til medlemmene + hjelpe til 
 

 
 
 
 
Ansvarleg Laila 
 
Ansvarleg Hilde 
 
 
 
 
 
Laila sender e‐post til 
dommarane 
Inger fordeler rosetter til 
prøvane 
 
Ventar på svar i frå JK 
Inger sender ut informasjon til 
alle medlemmene 

9‐18  Våre Spaniels – avdelingsspalte 
Frist 7. mai. Rallystevnet. Årsmøtet. Inger – årets hund. Nye 
statutter. Laila – rallybilder – alle paller med spaniels + nye 
mellomtitler. Hilde – årsmøtebilde. Minne om bevegelege 
prøver. 
 

Hilde og Laila bilder 
Inger skriv spalta og sender inn 

10‐18  Dommerutdanning – JAL‐apport‐ettersøk
Fått forespørsel frå medlem som vil bli ettersøksdommer.  
Me er svært positive, og startar prosessen. Bør få litt meir 
prøveerfaring/sporlegging før ferdig utdanning. 
Må sende inn dokumentasjon mm. 
JAL‐apport vert utsatt til neste møte 
Laila gir HS/JK beskjed om at leiar av avd ikkje får epostar frå JK 
og at andre avdelingar ikkje får e‐post då det vert brukt NKK‐
adresser som ikkje virkar 
 

Inger kontaktar dommar og får 
tilsendt dokumentasjon før 
neste møte. 
 
Laila 

11‐18  NKK‐årsmøte Eid 22 april 
Inger vert påmeldt frå NSK 
Hilde vert observatør har vakt) 
 

Laila melder på 

  Utsatte saker 
  JAL‐aktuelle dommerkandidater 

Treningssamlingar 
Nytt system blodsporprøver 
 

 
Neste styremøte  ‐ dato vart ikkje satt. Laila kallar inn. Opprettar arrangement på styregruppa på FB 
Alle melder inn saker der.            Ref Inger 

 
 


